

Gaza40+ Community Guidelines

Last revision: 10/02/2026

Our mission is to advocate for systemic change in government and university policies to ensure fair and equal access to education for **all** students in Gaza affected by scholasticide regardless of their situation or perceived chances of success. To ensure a safe, respectful, and effective environment, please adhere to these guidelines.

1. Confidentiality and Privacy

This is a private group. Please do not share any messages, documents, or discussions outside of the community without consent. All information shared here should be considered private and sensitive. **Sharing screenshots or any student data with outside parties is strictly forbidden.** Always get explicit consent from individuals before sharing any information related to them. This is crucial for protecting everyone's privacy and maintaining trust.

Feel free to share announcements made and information from the knowledgebase, strategy or updates sheets.

2. Prioritisation of Need

To ensure resources reach those most in need, priority will be given to students who currently have no other means of support. If you already hold multiple scholarships or educational offers, your requests for support will be processed only after the needs of those with fewer resources or options have been addressed.

3. Respect and Support

Our community is built on mutual respect and support. Please be kind and considerate in all interactions. We have zero tolerance for abuse, harassment, or any behavior that is harmful to other members. Everyone here, especially our fellow students, deserves a safe space to collaborate.

4. Integrity and Documentation

The integrity of our mission relies on the honesty and transparency of our members. **The forging or alteration of any documents is strictly prohibited.**

- **Individual Impact:** Forging documents reflects poorly on the student and can lead to immediate disqualification or legal action by host institutions.
- **Organisational Impact:** Dishonesty reflects poorly on Gaza40+ as a whole, damaging our credibility with universities, government officials, and NGOs.
- **Collective Risk:** Most importantly, any instance of fraud can jeopardize the evacuation and enrollment processes for all other students in the community.

Any member found to be forging documents will be immediately removed from the organisation.

5. Staying on Topic

Please keep our discussions focused on the group's purpose. This helps us all stay aligned with our mission: to support our students and remove barriers to their success.

6. Admin Rights

Admins will moderate the group to ensure these guidelines are followed. Serious or repeated breaches of these rules, especially those involving the malicious sharing of information or harassment, may result in immediate removal from the community. Our primary goal is to protect the well-being of all members and uphold the integrity of our mission.

7. External Representation & Communication

To ensure the integrity of our mission and the consistency of our advocacy efforts, no member or volunteer may contact external parties on behalf of Gaza40+ without prior authorisation from a community admin.

- This includes reaching out to government officials, Members of Parliament (MPs), university administrations, media outlets, or partner NGOs.
- Any external communication, press release, or formal inquiry intended to represent the initiative must be reviewed and approved by a Community Admin before being sent.
- If you are approached by the media or an external institution for a statement regarding Gaza40+, please redirect them to the Admin team.

Arabic Version - إرشادات المجتمع

+إرشادات مجتمع غزة 40

آخر تعديل: 10/02/2026

تتمثل مهمتنا في الدعوة إلى تغييرات نظامية في سياسات الحكومة والجامعات لضمان وصول جميع الطلاب في غزة المتضررين من التدمير التعليمي إلى التعليم بشكل عادل ومتساوٍ، بغض النظر عن وضعهم أو فرص نجاحهم المتوقعة. لضمان بيئة آمنة ومحترمة وفعالة، يرجى الالتزام بهذه الإرشادات.

1. السرية والخصوصية

هذه مجموعة خاصة. يرجى عدم مشاركة أي رسائل أو مستندات أو مناقشات خارج المجتمع دون موافقة. يجب اعتبار جميع المعلومات المشتركة هنا خاصة وحساسة. يُمنع منعاً باتاً مشاركة لقطات الشاشة أو أي بيانات للطلاب مع أطراف خارجية. احرص دائماً على الحصول على موافقة صريحة من الأفراد قبل مشاركة أي معلومات تتعلق بهم. هذا أمر بالغ الأهمية لحماية خصوصية الجميع والحفاظ على الثقة.

لا تتردد في مشاركة الإعلانات والمعلومات الصادرة من قاعدة المعرفة أو استراتيجية العمل أو أوراق التحديثات.

2. تحديد الأولويات حسب الحاجة

لضمان وصول الموارد إلى أولئك الذين هم في أمس الحاجة إليها، سيتم إعطاء الأولوية للطلاب الذين ليس لديهم حالياً أي وسيلة دعم أخرى. إذا كنت تحمل بالفعل منحاً دراسية متعددة أو عروضاً تعليمية، فسيتم معالجة طلبات الدعم الخاصة بك فقط بعد تلبية احتياجات أولئك الذين لديهم موارد أو خيارات أقل.

3. الاحترام والدعم

مجتمعنا مبني على الاحترام المتبادل والدعم. يرجى التحلي باللطف والمراعاة في جميع التفاعلات. لدينا عدم تسامح مطلق مع الإساءة أو التحرش أو أي سلوك ضار بالأعضاء الآخرين. الجميع هنا، خاصة زملائنا الطلاب، يستحقون مساحة آمنة للتعاون.

4. النزاهة والتوثيق

تعتمد نزاهة مهمتنا على صدق وشفافية أعضائنا. يُمنع منعاً باتاً تزوير أو تغيير أي مستندات.

- **التأثير الفردي:** يؤدي تزوير المستندات إلى الإساءة لسمعة الطالب ويمكن أن يؤدي إلى الاستبعاد الفوري أو اتخاذ إجراءات قانونية من قبل المؤسسات المضيفة.
- **التأثير التنظيمي:** يُسبب عدم الأمانة إلى منظمة غزة 40+ ككل، مما يضر بمصداقيتنا لدى الجامعات والمسؤولين الحكوميين والمنظمات غير الحكومية.
- **المخاطر الجماعية:** الأهم من ذلك، أن أي حالة احتيال يمكن أن تعرض عمليات الإجلاء والتسجيل للخطر لجميع الطلاب الآخرين في المجتمع.

سيتم إزالة أي عضو يثبت قيامه بتزوير المستندات من المنظمة على الفور.

5. الالتزام بالموضوع

يرجى إبقاء مناقشاتنا مركزة على هدف المجموعة. وهذا يساعدنا جميعاً على البقاء متوائمين مع مهمتنا: دعم طلابنا وإزالة الحواجز أمام نجاحهم.

6. (حقوق المشرفين) (الادمن 6.)

سيقوم المشرفون بمراقبة المجموعة لضمان اتباع هذه الإرشادات. قد تؤدي الانتهاكات الخطيرة أو المتكررة لهذه القواعد، خاصة تلك التي تنطوي على مشاركة معلومات ضارة أو تحرش، إلى الإزالة الفورية من المجتمع. هدفنا الأساسي هو حماية رفاة جميع الأعضاء والحفاظ على نزاهة مهمتنا.

7. التمثيل والتواصل الخارجي 7.

لضمان نزاهة مهمتنا واتساق جهودنا الدعوية، لا يجوز لأي عضو أو متطوع الاتصال بأطراف خارجية نيابة عن غزة +40 دون إذن مسبق من مشرف المجتمع.

- يشمل ذلك التواصل مع المسؤولين الحكوميين، وأعضاء البرلمان، وإدارات الجامعات، ووسائل الإعلام، أو المنظمات غير الحكومية الشريكة.
- يجب مراجعة واعتماد أي اتصال خارجي أو بيان صحفي أو استفسار رسمي يهدف إلى تمثيل المبادرة من قبل مشرف المجتمع قبل إرساله.
- إذا تم التواصل معك من قبل وسائل الإعلام أو مؤسسة خارجية للحصول على تصريح بخصوص غزة +40، يرجى توجيههم إلى فريق المشرفين.